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§ 21  

Information av stadsdelsdirektören 

T.f. stadsdelsdirektör Teenie Bennerholt informerade nämnden 

om det BRÅ-möte (Brottsförebyggande rådet- Östermalm) som 

ägt rum den 24 september 2015. Mötet var välbesökt. En 

uppföljning av den trygghetsvandring som rådet tidigare gjort i 

Hjorthagen ska ske. 

 

Innan mötet träffade förvaltningen även polisintendent Tove 

Schöld från Norrmalms polisen och kommunpolis Erik Forsell. 

 

Vidare informerades nämnden om att förvaltningen kommer 

tillsätta en utredning kring den höga sjukfrånvaron av personal 

inom förvaltningen.  

Förvaltningen kommer att återkomma till nämnden med 

redovisning. 

 

Introduktion av nyanställd personal har ägt rum i september 

månad. En mycket uppskattad dag. Cirka 60 personal deltog. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


